

# JET EXECUTIVE

## Jet Executive EURAMI accreditation has been awarded

As a result of intense examination and several audits **JET EXECUTIVE** International Charter GmbH & Co. KG receive as proof of outstanding performances and qualifications in worldwide intensive care repatriations of adults, children and newborn, full accreditation of the European Aeromedical Institute - **EURAMI e.V.**



Adult Critical Care  
Paediatric Critical Care  
Neonatal Critical Care

Like **JET EXECUTIVE** International Charter GmbH & Co. KG, **EURAMI e.V.** strongly dedicates itself into the constitution and compliance of highest quality standards in staff selection, initial and recurrent trainings, standards of medical equipment and according maintenance as well as in professional flight planning and mission execution.

We, the team of **JET EXECUTIVE** are extremely proud about this accreditation and consider it to be a motivation for the future to do whatever is necessary to keep these high demands. All this to guarantee, that those patients who trust in us, will receive the best possible support onboard of our aircraft.

# JET JET EXECUTIVE

## Jet Executive erhält EURAMI Zertifizierung

Nach intensiver Prüfung in diversen Audits hat die **JET EXECUTIVE** International Charter GmbH & Co. KG als Beleg für herausragende Leistungen und Qualifikationen in der weltweiten, intensivmedizinischen Verlegung von Erwachsenen, Kindern und Neugeborenen, die vollwertige Akkreditierung durch das European Aeromedical Institute - **EURAMI e.V.** erhalten.



Wie die **JET EXECUTIVE** International Charter GmbH & Co. KG setzt **EURAMI e.V.** sich für den Aufbau und die Einhaltung höchster Qualitätsstandards in Personalauswahl, Aus- und Weiterbildung, Ausrüstungsstandards und Gerätewartung sowie der professionellen Planung weltweiter Flugvorhaben ein.

Wir, das Team der **JET EXECUTIVE** sind sehr stolz auf diese Akkreditierung und sehen sie als Anreiz, auch in Zukunft alles zu tun, um diese hohen Ansprüche täglich neu zu erfüllen und den Patienten, die uns vertrauen, die bestmögliche Versorgung an Bord unserer Flugzeuge zu garantieren.